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Protokół Nr 8/23 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

które odbyło się 15.09.2023 r.  

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

Posiedzenie komisji otworzyła o godz. 9  przewodnicząca, radna 

Sławomira Polewana Na podstawie listy obecności stwierdzono pełne 

kworum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

W posiedzeniu udział wzięli również Agnieszka Szwesta – kierownik 

Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej koronowskiego UM 

i radca prawny ratusza Marcin Will. 

Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Bieżące rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji zleconych przez Radę 

Miejską w Koronowie. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji.  

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.  

W/w porządek obrad zaakceptowano jednogłośnie. 

Ad. 2 

Członkowie komisji rozpoznali wstępnie skargę mieszkanki Koronowa z 

08.09.2023 na bezczynność organu – trafiła ona także do Burmistrza 

Koronowa i przewodniczącego RM. Rzecz dotyczyła umowy dzierżawy na 

grunt pod garaż, zawartej we wrześniu 2019 roku. Skarżąca od tego czasu 

dwukrotnie wystąpiła z pismami o przedłużenie przedmiotowej umowy – do 

08.09.2023 nie otrzymała na żadne z nich odpowiedzi. Radca prawny 

poinformował, że skarga złożona została w trybie KPA, czyli – biorąc pod 

uwagę, że jest to skarga cywilna – w trybie niewłaściwym. A. Szwesta 

wyjaśniła, że umowa wygasła w roku 2022, poza tym dróg publicznych się nie 

wydzierżawia, a dokładnie w pasie takiej drogi jest zlokalizowany garaż. 

Przewodnicząca komisji zaproponowała, żeby raz jeszcze szczegółowiej 

sprawdzić i zgromadzić dokumentację (zwłaszcza z uwzględnieniem 

informacji, kiedy w ogóle garaż został tam postawiony), po czym wrócić do 



sprawy na kolejnym posiedzeniu komisji i zaprosić na nie skarżącą. Do tej 

propozycji przychylili się wszyscy członkowie komisji. 

Ad. 3 

Radni odstąpili od analizy materiałów na nadchodzącą sesję RM. 

Ad. 4  

Sprawy bieżące  

     Spraw bieżących nie zgłoszono. 

Ad. 5 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodnicząca Komisji zarządziła 

ich zakończenie. 

 

 

 

Protokół sporządziła    Przewodnicząca Komisji  

radna Katarzyna Karwat      Sławomira Polewana 


